
Gemla Samhällsråds styrelsemöte
Tid: 2023-04-25, kl. 18:00
Plats: Leksaksmuseet

Protokoll

Närvarande:

Nils-Erik Magnusson, Fredrik Karlsson, Per Aronsson, Anna Mattisson, Greger Runesson,
Jenny Fritzon-Sjöö, Frida Henell, Anita Åkesson, Jörgen Henningsson och Ola Aronsson
( adjungerad )

Ej närvarande:

Roland Persson, Ronny Runesson, Monica Bivall och Lars Rydmark.

Ansvarig Aktivitet / Beslut / Information / Klart senast

1. Mötets öppnande och godkännande av dagordning

Ordförande Nils-Erik Magnusson öppnade styrelsemötet och
hälsade nya medlemmar välkomna. Alla gjorde en kort
presentation över sig själva. Dagordningen godkändes.

2. Justering av föregående mötesprotokoll

Protokollet från styrelsemötet den 28 febuari 2023 är ännu ej justerat
och godkänt. Samtliga protokoll finns på:
www.gemla.se/samhällsrådet/protokoll.

3. Redovisning av föregående protokoll

Föregående protokoll från styrelsemöte 2023 02 28

Nils-Erik - Förslag på ändringar i trafiklösningen vid Mullavad. Förslagen har
kommunen vidarebefordrat till Trafikverket. Kommunen tar upp ärendet vid
kommande möte med Trafikverket. Kvarstår.

Nils-Erik/Fredrik - Upprensning av kanalen vid Mullavad och badplats
Herragården. Växjö Kommun har inspekterat Mullavad och det framkom
att kanalen inte är lämplig som badplats för de mindre barnen, bl a pga av
den lägre vattenkvaliteten.

Nils-Erik – Mullavad, vi har fått information om att erosion av strandkanten vid
kurvan innan bastun har skett, kommunen har gett Norconsult i uppdrag att hitta
potentiella lösningar.



4. Ekonomi och redovisning av utgifter inom ramen för
delegation.

Preliminär resultat- och balansräkning 2023 per 2023-04-25
- Intäkter SEK 150
- Kostnader SEK 31 383
- Resultat SEK -31 533

- Summa tillgångar SEK 130 060

5. Trafiksituationen och bergtäkten

Nils-Erik – Bergtäkten.Markarbeten har påbörjats. Samhällsrådet driver
frågan om att en ny cykelväg nu är ett måste mellan Alvesta – Gemla –
Växjö och att den behöver vara klar när brytningen börjar 2024.

6. Information från ansvarsområden

Boende, tomtmark

Pellagården - 7 tomter är bokade. 6 reserverade. 14 är tillgängliga. Efter tredje
mars kommer sedan samtliga tomter bjudas ut till allmän försäljning.

Avseende Gemla 1:66 så kan Nisse nu meddela att planen är framskjuten ett år
till.

Kommunikation, VA, Naturmiljö, Turism

Monika och Jenny, Välkomstkassar –. Tygkassarna är beställda och levererade. Ej
utdelade t nya hushåll ännu, då ingående info material ej är klart.

Fritid

SR skall utreda i samarbete med skolan om det går att förbättra underlaget på
fotbollsplanen vid skolan. Nisse och Magnus har en dialog och Växjö kommun
har inspekterat planen och utreder ev åtgärder.

Informationstavlor och märkning av promenadstigar/motionsspår. Respektive
ansvarig för de olika stigarna inventerar behov av tavlor och märkning.
Arbetsfördelning för kontroll: 1 Jonny, 2 Anna, 3 Greger, 4 Fredrik 5 Lars. Se
karta på Team Drives / Gemla Samhällsråd / Fritid / Motionsspår. Anna
kontaktar Växjö Kommun för rätt utrustning till märkningen.



Skola/Barnomsorg

Förskola och Skola saknar båda utrymme – Till våren har förskolan fullt och
skolan kommer nästa läsår sakna två klassrum. SR har länge påpekat och drivit
denna frågan.
SR diskuterade Jennys förslag om uppfräschning av Samlingssalen, men utvidgade
detta till en allmän reflexion kring det eftersatta underhållet på Gemla skola rent
generellt. Rabatter är igenväxta, många stora träd i anslutning till fotbollsplanen
är döda och har i vissa fall ramlat ner. Barns säkerhet kan vara i fara. Jenny fick i
uppdrag att kontakta Vöfab ang dessa brister.

Företag, verksamheter, lantbruk

Helmerts gamla fastighet diskuterades. Jörgen fick i uppdrag att ta fram mer fakta
kring vad ägarens planer är.

Seniorverksamhet, omsorg

IT, Brottslighet/trygghet, Infrastruktur (el, vatten)

Dålig beläggning på Gransholmsvägen, Ronny kontaktar trafikverket för
eventuell åtgärd.

Nisse – Laddstolpar är uppsatta på parkeringen norr om järnvägen med infart
från Ängsvägen. Inkoppling är aviserad till hösten 2023.

7. Inkomna förslag, inkomna ärenden från hemsidan samt
nyhetspubliceringar på hemsidan.

Inga nya inkomna förslag.

8. Övriga frågor

Ola – Redovisade ekonomisk verklighet för Gemlabladet, efter Postnords stora
prishöjning. Presenterade ett förslag som bygger på att min 6 nya sponsorer
erbjuds stående annonsplats längst ner på flera sidor. Detta bör ge 15-20 tkr på
årsbasis för att återställa lönsamheten för Gemlabladet. Ola tar fram ett Prospekt
som SR arbetar med mot nya annonsörer, vid sidan om de som regelbundet
annonserar idag.

Bestämdes också att Svenska Kyrkans stora annons på första sidan, inte kan
fortsätta vara kostnadsfri. Detta ska meddelas Församlingsrådet, som ombeds ta
en förhandling med Ola i ärendet.

Ola – Fundamentet i rondellen är skadat och behöver repareras. Kommer att
transporteras till måleri den 26.4.23.



Ronny – Önskemål om att banverket kontaktas för att kontrollera om
bomfällningar är optimala. Ronny har varit i kontakt med Trafikverket och
dialog och mätningar pågår. Vid stopp mer än 3 minuter ska tidpunkt och
hur lång tid bommarna var nere rapporteras till Ronny.

Ronny har följt upp inkomna rapporter med trafikverket och de har hittat
felet, frågan tas nu upp inom Trafikverket för åtgärd. Det har fortfarande
inte blivit bättre. Ronny har kontaktat Värends miljö som kommer mäta
bomfällningarna. Ronny bjuder sedan in Trafikverket till Värends miljö för
ett möte.

Krisberedskap - Lars Rydmark tar över arbetet med krisberedskapen.

Arbetet med uppdatering av material pågår. En övning kommer

genomföras på ordinarie mötestid till våren.

Skolans samlingssal

Jenny fick i uppdrag att undersöka ansvarsfrågan vad gäller

uppfräschning av samlingssalen.

Sponsring Gransholms IF

SR beslutade att sponsra föreningen med ca 5 500 kr.

Grusskyffling vid Feretbron

Bestämdes att detta ska genomföras 23.5. kl 18. Ev korvgrillning

ansvarar Jenny för.

Landsbygdsutveckling

Växjö Kommun aviserar möte i Samlingssalen den 12.6. kring

Landsbygdsråd och stödsystem för föreningslivet.

Medlemmarnas ansvarsområden

Beslutades enl nedan;

Boende; Greger, Fredrik, Jenny, Monica

Kommunikation, V/A, Natur, Miljö, Turism; Ronny, Fredrik

Företagande, verksamheter, lantbruk; Greger, Ronny

Fritid; Anna, Frida, Jörgen

Skola, barnomsorg; Anna, Jenny, Per



Seniorverksamhet; Anita

IT, brottsbekämpning, infrastruktur; Lars

9. Kommande mötesdatum:

Styrelsemöte 2023; 27/6, 29/8, 26/9, 31/10, 28/11

10. Mötet avslutas

Tack till alla deltagare!

Protokoll Justeras

Ordförande:

Nils-Erik Magnusson

Sekreterare:

Per Aronsson
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